
Haapaveden Kaupunki 

Kaupunginvaltuusto 22.11.2021 

Esittelijänä, laatijana Aleksi Hintta, Perussuomalaiset. 

Esitämme Vatjusjärven koulukiinteistöjen muuttamista päiväkotikäyttöön. Tilat ovat jo olemassa ja vailla 

käyttöä. Uudet tilat tulevat kalliimmiksi. Piha-alue, ladut ja sorakenttä sekä talvisin jääkiekkokaukalo ovat 

alueella jo valmiiksi. 

Muun muassa kaksivuotisen esikoulun vuoksi päiväkotipaikkojen tarve Haapavedellä tulee kasvamaan. 

Lisäksi muutoksesta on hyötyä Vatjusjärven kylässä asuville Haapavetisille. He voivat jatkaa 

harrastustoimintaa tiloissa, kuten aiemmin. 

Sijaintinsa vuoksi ensisijaisesti sijoitetaan päiväkotiin sellaisten perheiden lapsia, jotka haluavat lapsensa 

hoitoon Vatjusjärven päiväkotiin. Lisäksi heitä, jotka muutoinkin kulkevat kyseiseen suuntaan (esimerkiksi 

töihin Nivalaan). 
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